



AJUNTAMENT DE POLLENÇA
(ILLES BALEARS)

R15: Contesta el Regidor Sr. Nevado Rodríguez que el contenidor no està en cap zona verda, que aquella zona no és zona verda, és zona de la deixalleria. Això ell ho ha supervisat, ho ha vist, la pintura que hi ha dins és pintura d'aigua, els pots que hi ha són de silicona buida, no hi ha cap tipus de producte tòxic o inflamable. És un contenidor estanc, tancat totalment. En el cas de que hi hagués qualche tipus d'abocament dintre del contenidor no sortiria mai a terra. S'ha de tenir en compte que en els darrers quinze anys passats l'antiga deixalleria estava així i mai ha hagut cap problema mediambiental, i els responsables són el gerent i ell, perquè ha anat a supervisar-lo i no ha vist un contenidor que tingui un problema greu per a la terra i pel medi ambient perquè els productes que sí que són tòxics estan en un altre contenidor apart sobre formigó i tancat. En el contenidor no existeixen productes tòxics que puguin danyar el medi ambient.

R16: Respon el Regidor Sr. Cifre Bennàsar que és veritat que hi ha un volum gros de feina a l'àrea per la reactivació econòmica però també per causes laboral i fan comptes fer coses, valorant l'adhesió a l'agència insular de disciplina per descarregar la part de disciplina urbanística, estan preparant un servei de digitalització de documents per facilitar la recerca de documentació de l'arxiu, ha demanat cobrir les vacants de zelador i d'arquitecte que hi ha, i també ha demanat la incorporació d'un administratiu que s'encarregui de la tramitació dels expedients d'infracció urbanística que tenen acumulats.

Les intervencions en el present punt també es troben enregistrades en el suport digital que s'annexa i forma part d'aquesta acta, degudament diligenciat per la secretària de la corporació (minutatge de 02:05:02 a 02:22:39).

I sense més assumptes per tractar, el Sr. Batle aixeca la sessió de la qual com a secretària, estenc aquesta acta.

Vist i plau,
El Batle

Miquel Àngel March Cerdà



La Secretària

Francisca M. Adrover Cànaves



AJUNTAMENT DE POLLENÇA
(ILLES BALEARS)

AJUNTAMENT PLE / Sessió Extraordinària i urgent núm. 20/2017

Índex del document d'enregistrament àudio de la sessió celebrada dia 27 de desembre de 2017

| <i>Ordre del dia</i> | <i>Situació de minutatge</i> |
|--|------------------------------|
| <i>I.- PART RESOLUTIVA</i> | |
| 1.- Ratificació, si procedeix, de la urgència de la sessió | De: 00:00:01 A: 00:07:37 |
| 2.- Resolució de reclamacions i, en conseqüència, aprovació definitiva, si procedeix, de l'expedient de modificació de crèdit núm. 24/2017 sota la modalitat de suplement de crèdit finançat amb romanent de Tresoreria per a despeses generals(Exp. Núm. 2017/1292/SEC). | De: 00:07:38 A: 00:24:02 |
| 3.- Resolució de reclamacions i, en conseqüència, aprovació definitiva, si procedeix, de l'expedient de modificació de crèdit núm. 25/2017 sota la modalitat de crèdit extraordinari finançat amb romanent de Tresoreria per a despeses generals(Exp. Núm. 2017/4160/INT). | De: 00:24:06 A: 01:05:16 |
| 4.- Resolució de reclamacions i, en conseqüència, aprovació definitiva, si procedeix, de l'expedient de modificació de crèdit núm. 26/2017 sota la modalitat de transferència de crèdit (Exp. Núm. 2017/4169/INT). | De: 01:05:21 A: 01:32:40 |
| 5.-Precs i Preguntes | De: 01:32:41 A: 02:22:50 |





O - SECRETARIA
C - INTERVENCIÓ
C - BATLE + TOTS
ELS REGIDORS



Marina Llobera Vicens, en representació del grup municipal Alternativa per Pollença, del que és portaveu, amb DNI 43150547V, fa els següents precís i les següents preguntes al pròxim ple.

PRECS:

1- Ens han fet arribar queixes del mal estat del paviment del carrer Formentor del Port de Pollença, per això demanem que prenguin les mesures necessàries per corregir la situació el més aviat possible.

PREGUNTES:

1- S'han posat ja en contacte amb la propietat de Ternelles i la Fundació Vida Silvestre per informar-los de la impossibilitat de que la Fundació pugui gestionar el camí?

2- El Consell de Mallorca va habilitar una partida de més de 800.000 euros per realitzar actuacions per recuperar elements patrimonials i etnològics de la Serra de Tramuntana. Ens poden explicar si han presentat alguna proposta? Saben si la propietat de la casa de la neu de Fartàritx ha presentat alguna proposta per la seva restauració?

3- Per què es permet que hi hagi un cotxe elèctric aparcats molts de dies al costat de la font de la plaça?

4- Consideren que és coherent governar amb partits que donen suport «al cop d'estat que s'ha donat a Catalunya» (en paraules d'alguns dirigents de MES)?

5- Vista la seva moció en aquest ple, i la violència exercida contra la població pels cossos de seguretat com la Guàrdia Civil, pensen seguir convidant als representants de la Guàrdia Civil als actes festius del municipi com la Patrona?

6- Al ple ordinari del mes de juliol ens digueren que s'informarien de la situació del monòlit dedicat a la Legió Cóndor de la Base del Port de Pollença, i així poder acabar de donar



alternativa
per Pollença

compliment de la nostra moció aprovada al 2008, dipositant-lo al museu militar del Castell de Sant Carles. Ja ho fet les comprovacions pertinents? Ja l'han enviat al museu?

7- Per què segueixen sense convocar la junta de portaveus per concretar els objectius estratègics de tipus social i ambiental que es pretenen aconseguir amb la Contractació Pública Socialment Responsable municipal, i que s'hauria d'haver fet el mes de juny del 2016?

8- Fa un any van dir que estudiarien l'ordenança d'Esportes que regula la publicitat i catàlegs de multinacionals i empreses externes. L'han estudiat?

Pollença, 24 d'octubre de 2017

Marina Llobera Vicens

Preguntes del grup municipal No Adscrits de Pollença al Ple de Novembre de 2017:

Preguntes:

1- Regidor d'Urbanisme. Com així no s'ha presentat cap projecte amb els fons del impost de turisme sostenible, «ecotaxa», som dels pocs pobles que no ho ha fet, pot donar explicacions per quin motiu no ho han presentat.

2- Regidor d'Hisenda. Gairebé cada mes hi ha factures de publicitat del Punt Informatiu, ens podrien informar quina quantitat de despeses amb aquest concepte hi ha l'any 2017, són conscients que estan fraccionant i no compleixen la llei de contractació, pensen fer algun tipus de contracte?.

3- Regidor d'Hisenda. Ens podrien informar quina ha estat la quantitat de despesa de publicacions del Gall Editor durant l'any 2017, com així no donen oportunitats a altres empreses a participar a aquestes edicions de llibres, són conscients que no es pot fer i cometen una irregularitat segons la llei de contractació, pensen corregir aquest fet?

4- Regidor Normalització. Ens podia desglossar les despeses totals de l'any Dionís Bennàssar, publicitat, actuacions, exposicions, hores extres, materials...

És conscient el regidor que ha de treure una contractació per fer aquests tipus d'activitats i fer-ho bé, ja va fer el mateix amb l'any Picó!

5- Regidor de Serveis. Ens pot informar com estan les obres de l'enllumenat public del passeig del moll? Com està la subvenció que es va demanar? Quin termini tenia per acabar les obres per poder complir els requisits de la subvenció? De quina quantitat és la subvenció?

6- Regidor de Serveis. Quan pensen treure el contracte de neteja viària?, és cert que hi ha un acord de ple, però no és etern i els hi record que per via judicial se'ls va comunicar que havien de treure una nova licitació, quan pensen fer-ho?

7- Regidor d'Educació. Com està el contracte de l'escoleta municipal?

8- Regidor d'Esports. A la justificació de factures de les despeses del poliesportiu del moll no especifica les despeses de corrent que vostè mateix diu a l'informe que són molt quantioses, de quina quantitat estam xerrant?

9- Batle. Ara que volen comprar el solar de can Bach, pensen fer el PAC allà i escoltar la demanda dels ciutadans de NO fer-lo a can Conill?

Pollença 27 de Novembre de 2017

El Portaveu



Martí Roca

PRECS I PREGUNTES DEL GRUP MUNICIPAL TOTS PER POLLENÇA AL PLE DE 30 DE
NOVEMBRE DE 2017

Entrada Núm. 9434
Sortida Núm.
Hora 12'08

Preguntes:

1.- El Batle en el plenari del mes de setembre en resposta a una pregunta referent a l'ocupació de la via pública de Gelats Valls a Pollença, digué que no cobraven l'ocupació perquè no tenien clar con fer-ho. Ens pot dir per quin motiu, si no l'ha de cobrar i l'ocupació no té permís municipal, ha deixat que durant tot l'estiu estigui obert aquest negoci?

2.- El Regidor de Medi Ambient, ens pot dir a quina junta de govern se va autoritzar l'ocupació de la via pública a l'establiment CAN RASCA amb una carpa durant els dies de la FIRA? En base a quin article de l'ordenança en vigor se li va autoritzar? Per quantes taules i cadires era l'autorització i per quin total va ser la liquidació?

3.- El regidor de Medi Ambient, ens pot informar si se continua amb el Pla d'educació Mediambiental aquest curs 2017-2018? Si n'és el cas, hi ha contracte amb vigor amb l'empresa que el du a terme o és una pròrroga?

4.- El Regidor d'EMSER, Sr. Nevado, ens pot explicar quin és el motiu per que la nau del polígon continua sense està operativa?

5.- A la reunió amb els veïnats del Port de Pollença on se van explicar les obres de Primera Línea, el regidor Sr. Sureda, va dir que el carrer Bot seria de doble circulació, passant per alt un acord de ple el qual donava suport a una moció que fou de sentit únic de circulació. Ens pot dir Sr. Sureda en quina base jurídica ha pres aquesta decisió faltant a l'acord del Ple?

6.- L'equip de Govern fa unes setmanes va penjar un vídeo a la pàgina web oficial de l'Ajuntament on obertament se feia propaganda de les meravelles que havia fet durant aquests dos anys de legislatura. Ens poden dir quin ha estat el cost d'aquest vídeo i quina empresa l'ha fet? No es propi d'un govern que durant les eleccions predicar transparència, i que tan i tan ha criticat l'ús del poder en benefici propi i menys amb doblers públics.

7.- La Regidora de Sra. Seguí, ens pot dir quin serà el cost total de la remodelació de l'OAC de Pollença i de l'entrada de la Planta Primera? Qui ho ha dissenyat? Quin motiu ha conduït a prendre la decisió de posar aquest tipus de decoració a la planta primera de l'Ajuntament? Amb quina partida se té previst fer front a la despesa? Se fraccionaran les factures o hi ha un contracte? Per quin motiu no s'ha seguit amb la imatge general de l'edifici i no s'han posat tassers del mateix color a l'OAC que a la segona i tercera planta? N'és conscient de l'altura considerable que té el nou tasser i els possibles invicovenients que provocara a la gran quantitat d'usuaris? Cumpleix amb la normativa de seguretat el sentit d'obertura de la porta d'accés a l'OAC?

8.- Ens pot explicar el regidor d'urbanisme quins projectes presentaren per les subvencions dels fons de la consellereria de turisme provinents del fons de les borses de places d'allotjament turistic del que l'ajuntament de Pollença no ha estat beneficiari, i quina ha esta la causa de la denegació de la subvenció.

9.- La regidora de serveis socials ens pot explicar detalladament quants residents a dia d'avui estan pagant la cuota que marca l'ordenança fiscal reguladora dels preus de la residència, i si es el cas per quina rao no l'apliquen als residents que stan en condicions de satisfer-les.

28 NOV. 2017

Entrada Núm. 9431
Sortida Núm.
Hora 11'30

Marina Llobera Vicens, en representació del grup municipal Alternativa per Pollença, del que n'és portaveu, amb DNI 43150547V, fa els següents prec i les següents preguntes al pròxim ple.

PRECS:

1- Al torrent de Bòquer hi ha fems, que demanam que es retirin.

PREGUNTES:

1- Sobre les obres al Passeig Voramar:

-Ens pot explicar el regidor delegat del Port de Pollença si va revisar abans del seu inici el projecte de les obres del Passeig Voramar?

-Va considerar adient el número i estètica dels fanals?

-Quina feina va fer de seguiment de les obres?

-No va observar la destrossa que va fer la síquia de les obres a les arrels dels pins les qual són el punt dèbil d'aquest arbre?

2- Abans d'aquestes obres ja havien mort alguns pins i altres arbres per les deficiències en el seu manteniment, sobre tot per no fer una poda adient, llevar-los pes i protegir-los de les ventades. Faran una revisió dels arbres i realitzaran i planificaran les feines adients pel seu manteniment?

3- Per què no han presentat cap projecte a les ajudes del Consorci Borsa d'Allotjaments Turístics?

4- Ens poden informar de forma detallada de la seva reunió amb el representant de la propietat de Ternelles i quines accions pensen fer per evitar que la mateixa s'apropriï de la gestió del camí?

5- Ens poden informar de la seva feina en el tema de les propietats immatriculades per l'església i sobre les que hi ha dubtes? S'ha comprovat realment i sense dubtes que l'església del convent no és propietat de l'Ajuntament?

6- Quina és la seva valoració de la fira?

7- La inscripció al registre ciutadà per internet és totalment factible des del punt de vista tècnic i de protecció de dades, per què no s'ha posat en marxa?

8- Per què no s'ha creat realment una àrea de participació ciutadana?

9- Ens poden explicar per què no s'ha ofert la possibilitat de votar una opció sense aparcament al solar de Can Febus?

10- A la web de l'ajuntament hi surten publicats els convenis col·lectius del personal laboral de l'ajuntament i d'EMSER; poden publicar l'acord amb els funcionaris?

11- El personal de l'ajuntament, laboral i funcionari, recuperen els festius 24 i 31 de desembre per coincidir en diumenge i el personal de la residència i EMSER els perden. Vist que un augment de jornades laborables no pactades s'han de declarar nul·les segons la jurisprudència (Sentència Tribunal Suprem de 17/1/07), com corregireu aquesta possible infracció laboral i/o greuge comparatiu?

12- A l'antiga deixalleria es separava el llautó i el coure de la resta de ferralla. Vist els ingressos que proporcionen aquests per separat, per què no es fa a la nova deixalleria?

13- Vist que la recollida selectiva suposa un guany per a EMSER. Quan publicaran el contracte, o conveni, amb l'empresa que s'encarrega de la retirada de contenidors de la deixalleria?

14- Al darrer ple extraordinari es va aprovar l'augment del complement específic per secretaria i intervenció atenent a arguments meritocràtics i de responsabilitat. S'han avaluat els socials, ja que els qui més pateixen les retallades són els que menys cobren, i fer-ho extensible a tot el personal públic local?



15- La setmana passada denunciàrem la col·locació d'un contenidor de contaminants a la zona verda que es troba al darrera de la deixalleria. Qui va ser el responsable d'aquesta negligència?

16- Saben que fa mesos que l'àrea d'urbanisme està saturada, han fet o pensen fer alguna cosa per agilitzar el funcionament de l'àrea?

Pollença, 28 de novembre de 2017

Marina Llobera Vicens